
Remissvar Fi2020/02715 Åre kommun 

 

Åre kommun anser att införandet av gränsvärden bör påskyndas så mycket det går. Är det praktiskt 
möjligt att införa gränsvärden tidigare än 2027 bör detta göras. Vidare anser Åre kommun att det är 
lämpligt att utvidga klimatdeklarationen vid tidpunkten för införandet av gränsvärden.  

I övrigt har Åre kommun inte några synpunkter på förslagen eller materialet i rapporten. 
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